

Minnesanteckningar Ledar-/tränarmöte 12 september 2022

Närvarande: Janne	styrelsen
Ulrica	styrelsen
Karin	styrelsen
Josefin	styrelsen
Niclas	styrelse, F-10
Josef	styrelsen, handbollsskolan
Mortimer	styrelsen,HJ, P 08/09
Anton	P 11/12
Kelly	P 08/09
Sussie	Dam
Crille	Herr
Roger	Herr
Samir	P 07
Alva	F 13, F14/15 (handbollsskolan)
Robin	P 14/15/16 (handbollsskolan)
Sarah	F 13, F14/15 (handbollsskolan)
Lena	F 09

1. Domarfrågor och nya regler (Melodie och Linus)

- Vid passivt spel – Max 4 passar
- Skott i ansiktet, skyttens ansvar, 2 min utvisning
- Ny avkastregel (avkastcirkel). Råd – gör man på gamla sättet, kan man inte göra fel.
- Bedömning vid kantspel – den som äger ytan ska ges fördel

- Ej under säsongen 22-23 – men prel. ny klisterfri boll säsongen 23-24
- Allmänt kring bemötande mot domare – vi kan bli bättre. Det handlar om ömsesidig respekt

Melodie och Linus kommer att återkomma senare i höst med en ny genomgång samt uppföljning av de nya reglerna. Vid frågor kring domare, eller bedömningar kan man kontakta Melodie (Mello) eller Linus. melodie.kallander@gmail.com

2. Utbildning (Karin)

Information om de nya utbildningarna från förbundet och vad den ”gamla” utbildningen ger för motsvarande legitimation i det nya utbildningssystemet lämnades. Det är viktigt att om man anmäls till en utbildning att man också fullföljer den, då klubben bekostar utbildningarna. Vid ev. sjukdom ska kursansvarig samt Karin S (styrelsen) omedelbart kontaktas.

Ett utskick med förfrågan om utbildningsbehov kommer att gå ut till alla tränare v. 38. Klubben kommer senare att erbjuda tejpkurs samt kurs i HLR.

Mello ansvarar för domarutbildningar

3. Material/klister (Ulrica, Niclas)

- Alla klisterlag fr. P -07 och tidigare kommer att få klister. Kontakta Ulrica innan klistret börjar ta slut för laget, så att beställning kan göras i tid. Resp. lag har ansvar för att man inte lämnar halvfulla klisterburkar. I övrigt bekostar klubben material för seniorer och juniorer.

Klister/vax får endast användas i Östra!

- Inventering av ”droppar” görs. Påminnelse till alla om att meddela Ulrica vilket nummer på droppe man har. Om det ej görs – kommer droppen att avkodas.

4. Cafeterian

Madde är Cafeteriansvarig och ska skicka ut schema för samtliga lag utom seniorerna i god tid innan seriestarten. Vi kommer att återgå till veckovis ansvar för respektive lag. Cafeterian kommer att vara öppen under matcher.

5. Matcher/matchflytt (Ulrica)

- Vi har lördagar som ordinarie matchdag. Vid ev. matchflytt som vi initierar ska Ulrica kontaktas
- Viktigt att registrera varje spelare per serie. Ex. spelar man både USM och div 2, ska man registreras både för USM och div 2.

6. Gymschema (Janne)

Önskemål om tider i gymmet ska skickas till Janne. Därefter görs en fördelning av tiderna.

7. Ungdomsråd (Alva, Robin)

Alva Thorén och Robin Ehrnvall presenterade sig och berättade att de är till för de unga i klubben. De kan lyssna på åsikter och ge råd samt ta med sig frågor till styrelsen.

8. Medlemsavgifter (Janne, Jossan)

De medlemsavgifter som fastställdes vid årsmötet visades. Nytt är att vi har möjlighet att ge de som är ”motionärer” en lägre avgift. Resp. tränare meddelar kassören vilka som kan vara aktuella. Även de som ex har en långtidsskada, kan få en lägre avgift. Fakturorna kommer att skickas ut i slutet av september och det är viktigt att rätt personer står med på Laget.se. Se till att gå igenom hur det ser ut för Ditt lag! Även möjlighet att göra delbetalningar finns men kontakt måste tas med kassören (Josefin Idegran, ekonomi@skogas.se) för att få det godkänt.

I fakturan står det säsongavgift vilket innebär att de som förvärvsarbetar har möjlighet att, via sin arbetsgivare, få det som ett friskvårdsbidrag. Det är resp. arbetsgivare som beslutar om ev. friskvårdsbidrag ska betalas ut.

Innan ev. arvoden betalas ut, måste säsongavgiften vara betald av berörd person. Det går inte att kvitta.

9. Nytt leverantörsavtal (Ulrica, Niclas)

Vårt nuvarande avtal med Enenda – Select gäller säsongen ut (VT – 23). Ulrica och Niclas tar gärna emot synpunkter och råd kring vad som är viktigt inför att klubben sluter ett nytt avtal med leverantör.

Om någon upplever problem med de artiklar man redan har, kan man ta kontakt med Ulrica och Niclas.

10. Försäljning (Janne, Jossan)

Det beslut som finns i dagsläget när det gäller försäljning för hela klubben är det Bingo-lotter och Sverigelotten som ska säljas.

11. Övriga frågor

a) Utrymning Östra Gymnasiet

Vid en brand i skolan upptäcktes att det inte finns några rutiner för hur en utrymning ska gå till och var återsamlingsplats finns.

Styrelsen åtar sig att upprätta en utrymningsplan. Resp ledare/tränare har ansvar för att se till att alla närvarande i laget kommer ut under en utrymning.

Under matcher ska hall-/matchvärden vara behjälplig vid utrymning.

b) Målvaktsträning

Särskild träning för målvakter efter frågades. Annika Lilja är tillfrågad. Styrelsen uppmanar också de yngre lagen att nyttja våra seniormålvakter för att komma till lagens träning.

Vid pennan

Karin Svenning